
 

 
REUNIÓ DE TRÀNSIT amb l'Administració 11/07/2018 

 
 
Tot i que la Divisió de Trànsit ens ha volgut vendre que passem al Q5 per una demanda 
històrica dels sindicats, el Comissari de la comissaria de Planificació ha dit textualment:  
" VOLEM PASSAR AL Q5" . 
Hi ha una intenció clara en aplicar aquest quadrant a trànsit. 
 
→ L'únic punt de discussió ha estat la setmana de Reforç (la setmana de Nits): 
·  Mentre els sindicats reclamàvem la garantia de no poder canviar més d'1 vegada en torn i 
per un sol cop dins la mateixa setmana 
· L' Administració defensava la lliure flexibilitat planificadora i que això podria suposar, 
excepcionalment, poder passar pels 3 torns durant la mateixa setmana.  FET QUE ENS 
HEM NEGAT ROTUNDAMENT TOTS ELS SINDICATS 
 
El CAT ha volgut deixar constància de la possible creació d'un llistat dels agents indicant el 
seu torn preferent en aquest setmana de reforç (sempre i quan per necessitats del servei 
s'hagi de planificar un torn específic) fet que facilitaria la tasca al planificador. 
 
La implantació d'aquest quadrant seria (en teoria) amb el nou any policial: Febrer de 2019 
 
A l'espera d'una propera reunió, que serà dins d'aquest mes de juliol, per esclarir aquest 
punt. Us informarem de qualsevol novetat al respecte. 
 

 

→ Aprovat el nou escut 
de trànsit (mancaria 
posar un detall blau 
simulant els prioritaris de 
la motocicleta) 
 


